



la collecte

blood donor clinic



Desjardins

Caisse de LaSalle

vous invite / invites you

Jeudi 30 mai
14 h à 19 h 30

Collecte sur rendez-vous. Veuillez communiquer avec HÉMA-QUÉBEC au 1 800 343-7264 ou jeveuxdonner@hema-quebec.qc.ca

Thursday, May 30
2:00 p.m. to 7:30 p.m.

Blood drive by appointment. Please contact HÉMA-QUÉBEC at 1-800-343-7264 or jeveuxdonner@hema-quebec.qc.ca

Sous la présidence d'honneur de / Under the honorary chairmanship of
M. Pierre Mc Duff

Pierre McDuff a été membre du Conseil d'Administration de la Caisse Desjardins de LaSalle pendant 34 ans. Il est également bénévole pour Héma-Québec depuis 1995 et membre fondateur de l'Association des bénévoles du don de sang (ABDS) en 1999. Monsieur McDuff a, à ce jour, fait 132 dons de sang. C'est pourquoi il vous invite sans hésitation à poser le geste du don de vie en venant donner du sang le 30 mai prochain.

Pierre McDuff served as a member of the Board of Directors of the Caisse Desjardins de LaSalle for 34 years. He has also been a volunteer with Héma-Québec since 1995 and a founding member of the Association of blood Donation Volunteers (ABDV) in 1999. To date, Mr. McDuff has made 132 blood donations. This commitment to the cause is why he enthusiastically invites you to make the gift of life by giving blood on May 30th.



GIVE BLOOD. GIVE LIFE.

Caisse Desjardins de LaSalle

Stationnement / Parking
7700, boul. Newman, LaSalle



HÉMA-QUÉBEC

Au-delà du sang!

DONNEZ DU SANG. DONNEZ LA VIE.